





Academic Affairs (Provost), Associate Provost for Students Affairs

The ISO assists and advises international students at the UAEU with all matters relevant to visa rules and regulations, financial issues, and health insurance in compliance with UAE and the UAE University policies. The ISO also provides liaison with governmental agencies and foreign embassies in an effort to support the students in their international affairs while enrolled at the UAEU.

https://www.uaeu.ac.ae/en/eservices/details.shtml?serviceId=2038

To be a UAEU registered student and be on continuous study. -The completion of the required documents. Obtaining administrative approvals.- There is no sponsor for the student inside UAE.

30 Working Days (One week issuing entry visa + 2 days Changing status + 3 days medical test + 1 day applying for emirates ID + one week for issuing medical insurance card + 15 days for issuing residency visa)

"Receive an automatic e-mail from the Admissions Department accompanied by a residence visa application form - Fill in the residence visa application and send it by e-mail or fax to the International Student Office with the required documents - Receiving and verifying applications and transferring them to the Employees Services Unit.

Students

What are the services offered by the International Student Services Office? U.A.E. residence visas (for qualified students). Fee required for Emirates ID (for qualified students). Fee required for medical examinations (for qualified students). Air transport tickets (for qualified students).

قطاع الشؤون الأكاديمية، النائب المشارك لشؤون الطلبة

يقِوم مكتب خدمات الطلبة الدوليين بمساعدة وإرشاد الطلبة الدوليين فِي جامعة الإمارات العربية المتحدة بكل الأُمور المتعلقة بقوانين وأنظمة الإقامة فب الدولة ومساعدتهم بالأمور المادية واستخراح البطاقة الصحية وذلكُ بالالتزام بسياساتُ دُولة الامارات وجامعةُ الامارات العربية المتحدة.

https://www.uaeu.ac.ae/ar/eservices/details.shtml?serviceId=2038

إن يكون الطالب بالجامعة ومستمر بالدراسة. - استكمال المستندات المطلوبة.- الحصول علم الموافقات الإدارية. ألا يوجد كفيل للطالب داخل الدولة.

30 يوم عمل (استخراج تأشيرة إقامة أسبوع + بدل مغادرة 2 يوم + فحص طبي 3 أيام + إصدار هوية الإمارات 1 يوم + إصدار بطاقة صحية 1 أُسبوع + تثبيت الإقامة 15 يوم)

استلام بريد الكتروني تلقائي من إدارة القبول مرفق به نموذج طلب تأشيرة إقامة - تعبئة طلب تأشيرة الإقامة وإرساله من خلال البريد الألكتروني أو الفاكس إلى مكتب الطلبة الدوليين مع الوثائق المطلوبةُ -استلام الطلبات وتُدقيقها والتأكد من اكتمالها وتحويلها الب وحدة خُدماتُ

> وصف المتعامل الطلاب

ماهي الخدمات التي يقدمها مكتب خدمات الطلبة الدوليين؟

- تأشيرات الإقامة في دولة الامارات العربية المتحدة (للطّلبة المؤهلين)

- رُسوم احراء الفحوص الطبية المطلوبة (اختيار الصحة وفحص الدم)

- تُذاكِر النقل الحوب والبرب (للطلبة المؤهلين)

وصف الخدمة

